

國立臺灣大學昆蟲學系誠徵教師

- 一、國立臺灣大學昆蟲學系誠徵教師壹名，負責教學及研究之領域為以昆蟲為材料之昆蟲病理、微生物防治或蟲害管理為優先。起聘日期為 2012 年 8 月 1 日。
- 二、申請者須具備昆蟲學或本系 3 大領域（蟲害管理、生物多樣性、細胞與分子生物學）相關學科之博士學位，並具備博士後研究或相關研究資歷滿一年（算至 2012 年 7 月 31 日止）以上，請檢附：
 - （一）履歷表（含照片），請註明聯絡電話、傳真及電子郵件。
 - （二）經歷及相關專業訓練之證明文件。
 - （三）以博士論文為代表著作者，請附大學及研究所成績單。
 - （四）博士學位證書影本。
 - （五）七年內著作（2005 年 8 月 1 日(含)以後發表之著作）抽印本（或影本）各一式四份。並附書面聲明指定一篇五年內著作（2007 年 8 月 1 日(含)以後發表之著作）為送審代表著作（應以發表在 SCI 期刊內之論文，且為第一作者或通訊作者），申請助理教授職級者得指定博士論文為代表著作，另須檢附博士論文一式四份。代表著作須確實符合申請專長領域。若代表著作係與其他一人以上共同發表，須檢附代表著作全數合著人之證明正本。
 - （六）歷年著作目錄。
 - （七）教學及研究計畫。
 - （八）註明應徵職級（助理教授、副教授或教授）
 - （九）推薦函兩封。
- 三、請於 2012 年 1 月 31 日前(郵戳為憑)寄至：10617 臺北市大安區羅斯福路四段 1 號國立臺灣大學昆蟲學系柯俊成教授收。
- 四、聯絡電話：(02) 3366-5580，傳真：(02) 2732-5017，E-mail：kocc2501@ntu.edu.tw。
- 五、有關本系徵才相關資料，請上網查詢，<http://www.entomol.ntu.edu.tw/>

Faculty Position Available

The Department Entomology at National Taiwan University invites applications for a faculty position (open rank) in Entomology. The starting date of employment is August 1, 2012. Preference will be given to those with research emphasis on insect pathology, microbial control, or pest management. Applicants must hold a Ph.D. and have at least one year of postdoctoral experience. Successful candidates will demonstrate excellence in teaching and research and have a good command of English. Applications should include a cover letter (indicating rank for which the application is considered), curriculum vitae including a portrait photo, statements of research and teaching interests, a copy of Ph.D. diploma, reprints of all publications since August 1, 2005 and two letters of recommendation. The single most significant publication (since August 1, 2007) should be identified in the cover letter as a representative paper for further review. Shortlisted candidates are expected to attend an on-site interview in Taiwan. Applications should be submitted to Professor Chiun-Cheng Ko, Department of Entomology, National Taiwan University, No. 1, Sec. 4, Roosevelt Road, Taipei 10617, TAIWAN. The application deadline is January 31, 2012. Inquiries about position specifics can be directed to Prof. Ko (kocc2501@ntu.edu.tw). For further information please visit the Department website at <http://www.entomol.ntu.edu.tw/>.